
 
Ajuntament de Maria de la Salut

Expedient núm.: 8/2020

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL

Procediment: convocatòria de la Junta de Govern Local. Exercici 2020 

Assumpte: convocatòria de la Sessió ordinària de la Junta de Govern Local

Document signat per: la Secretària de la Corporació Local

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL

En el terme municipal  de Maria de la Salut, a la Sala de Plens de la Casa 

consistorial, sent les 20.10 hores de dia 23 de novembre de 2020, es reuneix 

en  Sessió  ordinària,  primera  convocatòria,  la  Junta  de  Govern  Local, 

prèviament  convocada,  sota  la  presidència  del  Sr.  Batle  President  de  la 

Corporació Local, amb l’assistència de:

 El Sr. Batle President:

Bernat Quetglas Jordà

 Els Srs. regidors, membres de la Junta de Govern Local:

Gabriel Ferriol Bergas

Catalina Roig Castelló

Jaume Ferriol Martí

 Els Srs. regidors, en qualitat de convidats:

Miquel Pons Ferriol

Miquel Vanrell Font

 La Secretària Interventora:

Margarita Grimalt Mayol

La Corporació està assistida per la Secretària Interventora de la Corporació 

Local, que dóna fe de l’acte i assumeix les funcions d’Intervenció.

Una vegada verificada per la Secretària la vàlida constitució de la Junta de 

Govern Local, atès que es compleix el quorum legal per a la seva celebració, 

el Sr. Batle President declara oberta la Sessió i, sent l’hora indicada ut supra, 

es procedeix a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’Ordre del dia, a 

saber:
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Ajuntament de Maria de la Salut

Primer.- Conformació de les Factures rebudes entre el 17 i el 20 de novembre 

de 2020.

Examinada la relació, es conformen les Factures que es corresponen amb el 

Registre de Factures núms. 797 a 805.

A col·lació de la conformació de la Factura núm. 805 de Vodafone, el Sr. Batle 

manifesta que és necessari repassar les línies i altres qüestions contractades.

La Sra. regidora Catalina Roig Castelló opina que haurien de ser més seriosos 

amb les factures de la papereria i ferreteria.  

Primer  bis.-  Concessió  de  la  subvenció  sol·licitada  pel  Sr.  Antoni  Frau 

Carbonell, en representació de Futbol Club Maria de la Salut, per a l’activitat 

Futbol temporada 2020-2021, import de 7.000 euros (RGE núm. 1134 de 4 de 

novembre de 2020).

Examinada  la  documentació,  els  membres  de  la  Junta  de  Govern  Local 

acorden la concessió de l’esmentada subvenció. 

A col·lació de la sol·licitud de subvenció, els membres de la Junta de Govern 

Local esmenten el que es va tractar a la Taula d’associacions en relació amb 

aquest assumpte. El Sr. Batle comenta que, com va manifestar el Sr. Antoni de 

Motor  Club  Cop  de  Gas,  per  poder  treballar,  les  associacions  necessiten 

doblers en iniciar la temporada. 

A col·lació, la Secretària de la Corporació Local es reitera en la necessitat de 

regular la concessió de les ajudes o subvencions. 

Primer  ter.-  Reintegrament al Consell de Mallorca de la diferència entre la 

bestreta  percebuda  per  la  Corporació  i  la  part  justificada  i  aprovada  pel 

Consell de Mallorca, que se sol·licita a través de la resolució del conseller de 

Turisme i Esports (RGE núm. 1236 de 20 de novembre de 2020). 

Examinada  la  documentació,  els  membres  de  la  Junta  de  Govern  Local 

acorden el reintegrament de 3.400 € al Consell de Mallorca.  

Segon.- Intervencions, gestions i propostes del Sr. Batle i dels Srs. Regidors. 

Abans de les intervencions dels membres de la Junta de Govern Local, el Sr. 

Batle recorda la necessitat de disposar de DNI electrònic per poder accedir a 

les notificacions electròniques.  
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Ajuntament de Maria de la Salut

- Per part del Sr. Batle Bernat Quetglas Jordà:

Manifesta que el Sr. Pedro Massanet li va proposar canviar l’horari del Punt 

verd.  Els  membres de la Junta de Govern Local  acorden provar  d’obrir  els 

dissabtes  de  les  11.30  hores  a  les  13.30  hores.  A  col·lació,  comenten  la 

necessitat  d’instal·lar  cartells  informatius  en  el  Punt  verd  (horari)  i  en  el 

Pavelló municipal (normes de comportament). 

Informa que va parlar amb els Srs. regidors Miquel Vanrell Font i Jaume Ferriol 

Martí  perquè  van  trobar  un  herbicida  ecològic  100  %  i  proposa  la  seva 

adquisició per part  de la Corporació,  per esquitxar les herbes.  El  Sr.  Batle 

proposa  esquitxar  per  zones  i  començar  per  les  més  necessàries,  i  anar 

controlant el seu creixement. El Sr. regidor Miquel Vanrell Font manifesta que 

en haver esquitxat han de deixar cartell informatiu de l’actuació. 

Manifesta que demanarà pressupost, de caire informatiu,  per contractar un 

softwer per a la gestió telemàtica esportiva. 

Informa que les fotocopiadores de les oficines i de la Policia Local tenen uns 

set anys i que la mercantil encarregada del servei de manteniment li va oferir 

continuar amb el servei amb un cost de 400 i 200 euros, respectivament, o 

trametre pressupost per a l’adquisició de noves màquines.

Manifesta que la Corporació ha abonat la quantia concernent al Premi Font i 

Roig. A col·lació, esmenta la gran participació ciutadana en la presentació de 

Les cantadores de Maria de la Salut i  que és una obra que li  sembla que 

agradarà a la gent del poble.  

Esmenta que l’Institut Balear de l’Energia pretén contribuir activament en la 

transició energètica a les Illes Balears i que li va dir que li poden remetre una 

relació amb els espais que el municipi tingui disponibles per a la promoció 

d’energies  renovables,  com  cobertes,  solars  o  altres,  i  que  aquest 

s’encarregarà  d’estudiar  la  viabilitat  de  desenvolupar-hi  Projectes.  El  Sr. 

regidor  Gabriel  Ferriol  Bergas  opina  que  és  un  tema  que  s’ha  d’estudiar 

detingudament.  El  Sr.  Batle  manifesta  que  podria  ser  favorable  per  a  la 

Corporació,  que  té  prevista  la  instal·lació  de  plaques  fotovoltaiques  en  la 

coberta del Pavelló municipal.  

Manifesta  que  seria  convenient  llegir  les  bases  de  la  convocatòria  de 

subvencions de Mallorca Rural, relatives al Programa LEADER, per saber si la 
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Ajuntament de Maria de la Salut

poden aprofitar. 

Informa sobre la problemàtica existent amb l’aparcament del Camp de Futbol, 

atès que,  segons la normativa vigent,  un aparcament rústic  només es pot 

emprar per quan es duen a terme activitats no pròpies del Camp de futbol, 

com  una  obra  de  teatre.  Esmenta  que  quan  realment  hi  ha  problemes 

d’estacionament, és el dia que juguen els amateurs. Proposa emprar el Pavelló 

cobert com a aparcament aquests dies. El Sr. regidor Miquel Pons Ferriol opina 

que no, perquè determinats vehicles poden vessar oli i després el farà malbé 

el terra. La Sra. regidora Catalina Roig Castelló opina igual que el Sr. regidor 

Miquel Pons Ferriol i manifesta que la resta de dies, la ciutadania pot arribar al 

Camp de futbol a peu o en bicicleta, que així fomenten el seu ús. Els membres 

de la Junta de Govern Local deliberen sobre aquest assumpte i el Sr. Batle 

manifesta que es varen fer consultes, però no tenen una postura clara, que en 

tenir-la la trametrà. 

Manifesta  que  la  setmana  passada  va  finalitzar  la  tasca  de  l’arxiver, 

subvencionada pel Consell de Mallorca.

Informa que el Sr. Miquel se va oferir per fer les crides, que va presentar en el 

Registre de la Corporació sol·licitud per poder continuar amb la tradició de son 

pare i així donar-li la màxima cobertura legal a la seva petició.

Manifesta  que  hi  un  vehicle  Citroën  Picasso  que  la  Policia  Local  no  té  la 

possibilitat de dur-la a passar la ITV. Esmenta que també hi ha una ciclomotor 

HONDA SFX que tampoc s’empra i demana si demanarien la devolució de la 

seva  assegurança  obligatòria.  Els  membres  de  la  Junta  de  Govern  Local 

acorden la baixa definitiva del vehicle i la devolució de l’assegurança de la 

ciclomotor. 

Informa que li  van oferir  l’arrendament d’una cotxeria situada en el  carrer 

Nou, per 350 euros mensuals.  Esmenta que, a part de les mensualitats,  la 

Corporació també hauria de costejar les despeses de reparació de la porta i 

altres millores. Recorda que el vehicle de la Protecció civil necessita un espai 

tancat i de sortida ràpida. Els membres de la Junta de Govern Local deliberen 

sobre aquest assumpte, troben car el preu i acorden deixar l’assumpte sobre 

la taula. 

Esmenta  que  hi  ha  subvenció  per  mitjans  audiovisuals,  que  podria  ser 

aprofitada per poder comprar els aparells necessaris per a la ràdio de Maria. 
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Ajuntament de Maria de la Salut

En relació  amb la  decoració  lumínica  nadalenca,  manifesta que a  la  Taula 

d’associacions van acordar centralitzar aquesta en la Plaça des Pou. Esmenta 

que la Sra. Antònia va proposar la construcció d’un arbre de Nadal i reservar 

un arbre dels de sa Plaça a cada curs escolar, perquè el puguin decorar amb 

els seus dibuixos. 

Els membres de la Junta de Govern Local deliberen sobre la decoració lumínica 

nadalenca en la resta de zones del municipi i acorden instal·lar llums en els 

fanals de peu i  incentivar a la ciutadania perquè decori  les seves façanes, 

especialment, per als nens.  

Informa  que  la  Policia  Local  adquirirà  dues  bicicletes  elèctriques, 

subvencionades amb el Fons de Seguretat Pública. A col·lació, els membres de 

la Junta de Govern Local deliberen sobre les barreres. 

Informa sobre el requeriment de tramesa de nova documentació del Ministeri 

d’Hisenda, en relació amb l’informe sobre la Sostenibilitat Financera. Manifesta 

que, entre d’altres, sol·liciten informe d’Intervenció sobre el cost definitiu de la 

posada en marxa del servei. Esmenta que, atesa la redacció del requeriment i 

les dates en què es troben, l’any vinent presentaran novament el seu informe 

favorable sobre la Sostenibilitat Financera. 

A col·lació, manifesta la seva intenció d’emprar la subvenció que es convocarà 

properament  per  a  la  creació  de  noves  places  per  a  la  construcció  de 

l’Escoleta municipal i emprar aquesta part del POS en altres competències. 

Esmenta  que  li  van  recomanar  anar  amb  cura,  perquè  la  gestió  de  les 

escoletes pot ofegar la Corporació. El Sr. regidor Jaume Ferriol Martí esmenta 

que primer han d’executar-se les obres i, posteriorment, es faran números. 

 

- Per part del Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas:

Nomena les activitats que es publicaran a l’apartat Ajuntament informa i a la 

revista  Fent carrerany. Esmenta que resta publicar els organigrames polític i 

administratiu. 

Manifesta que la Sra. Flor va contactar amb ell a través del Sr. Miquel Mestre 

per promocionar el hoquei herba. Esmenta que li va proposar dur a terme una 

xerrada explicativa a les nenes de cinquè i sisè de primària, perquè la idea és 

fomentar  l’esport  femení  i  que sorgeixi  una escola  de  hoquei  herba  base. 
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Ajuntament de Maria de la Salut

Comenta que sol·liciten un espai per entrenar i, en cas que aquesta prosperi, 

les nenes es puguin federar a la Federació de Palma. La intenció és per Nadal 

dur-se a terme la preiniciació de l’escola i per les festes realitzar tallers amb 

esportistes de Ciutat. Informa que dia 2 de desembre de 2020 es durà a terme 

la xerrada informativa al CEIP de Maria de la Salut i, l’endemà, al de Llubí.  

Demana a la Secretària tenir accés als Llibres de les actes i al Sr. Batle, els 

organigrames polítics i administratius. 

Informa que es continua treballant en el  nou disseny del  portal  web de la 

Corporació i, a col·lació, relaciona la documentació que hi ha anat penjant. 

Informa que dia 18 de desembre de 2020, a les 20.00 hores, O’VEUS durà a 

terme un concert de música a capella, que el preu de les entrades serà de vuit 

euros i que el 20 % de la recaptació anirà destinada a finalitats benèfiques. 

Exposa la proposta de dur a terme l’actuació  Benvingut al  món mariando, 

consistent  en  obsequiar  als  nounats  del  municipi  amb  una  panera  amb 

productes locals, que en el mes de desembre la tindran enllestida, atès que la 

posaran en marxa l’1 de gener de 2021. 

Manifesta  que  va  parlar  amb  el  Sr.  Macià  per  organitzar  un  concurs  de 

fotografia per les Festes de Nadal, de temàtica nadalenca, per promocionar les 

xarxes socials de la Corporació. A col·lació, el Sr. regidor Miquel Pons Ferriol 

pregunta per la lumínica nadalenca. 

Esmenta que desconeix si les associacions voldran organitzar alguna activitat 

per  les  Festes  de  Nadal,  com  una  caminada  Nordic  Walking,  i  proposa 

organitzar una San Silvestre marianda. 

Manifesta que pel  25 de novembre, a les 12.00 hores es durà a terme un 

minut de silenci i que publicaran un missatge contra la violència masclista. 

- Per part de la Sra. regidora Catalina Roig Castelló:

Informa que dia  19 de novembre de 2020 es  va dur  a  terme el  taller  de 

GENÈRICA  Relacions sanes i positives. Destaca la participació, atesa la crisi 

sanitària, i opina convenient fer una millora a la Sala polivalent. El Sr. Batle 

assenteix i manifesta que va sol·licitar pressupost al Sr. Jordi Álvarez. 

Comenta que necessiten una pissarra  Velleda,  proposa la seva adquisició i 
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Ajuntament de Maria de la Salut

emprar-la conjuntament amb la Biblioteca municipal. 

Informa sobre les tres activitats pendents, que es duran a terme a través del 

CACIM: taller d’Instruments tradicionals, de Rap i en Joan de sa maleta.

El Sr. regidor Jaume Ferriol Martí pregunta si resten més doblers per contractar 

més  actuacions.  La  Sra.  regidora  Catalina  Roig  Castelló  dissenteix,  però 

manifesta que disposen del CACIM de l’any vinent. A col·lació, proposa que la 

Línia 3 sigui gestionada conjuntament amb la Bibliotecària. 

Informa que demà es reuniran amb els Quintos, a les 14.00 hores, a la Sala de 

Plens de la Casa consistorial, per tractar el tema de les festes, sempre tenint 

en compte les mesures de seguretat sanitària. 

Esmenta que,  des de Culturalment,  li  han oferit  Cançons de Maternitat  de 

Marta Elka, però que uns 600 euros han de ser abonats per la Corporació. Els 

membres de  la  Junta de  Govern  Local  deliberen sobre  aquest  assumpte i, 

tenint en compte la programació d’activitats, la restricció de l’aforament, les 

condicions meteorològiques i el seu cost, acorden no dur a terme l’actuació. 

A col·lació, proposa apagar els focus de l’aparcament del Camp de futbol. 

Finalment, manifesta que dimecres vinent se celebrarà el Consell escolar. 

- Per part del Sr. regidor Jaume Ferriol Martí:

Demana al Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas si a l’apartat Ajuntament informa, 

del portal web de la Corporació, hi consta que els treballadors contractats a 

través del SOIB iniciaran demà la seva prestació de serveis. Aquest assenteix 

i,  a col·lació,  el  Sr.  Batle manifesta que demà es presentarà i  amb la Sra. 

Margarita Vera els mostraran les instal·lacions i els explicaran les tasques a 

realitzar. Esmenta també que aniran a Santa Margalida a comprar roba, que 

en necessiten tant el servei de Brigada com el de Neteja municipals. El Sr. 

regidor Miquel Pons Ferriol demana que la roba sigui reflectant. El Sr. regidor 

Jaume Ferriol Martí manifesta que el Sr. Jaume podrà tornar prestar serveis de 

Brigada municipal.  

Pregunta a la Secretària determinades qüestions legals relacionades amb una 

bonificació de la Taxa d’ocupació de via pública pels bars. També li demana si 

es retardaran les concessions de les Llicències urbanístiques por mor de la 
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Ajuntament de Maria de la Salut

delegació de la competència en la Junta de Govern Local. A col·lació, després 

de  deliberar  sobre  l’assumpte,  els  membres  de  la  Junta  de  Govern  Local 

acorden la  redacció  d’un Ban municipal,  per  recordar  als  contribuents  que 

ostentin el Títol de família nombrosa que poden sol·licitar bonificació sobre la 

quota íntegra de l’Impost sobre Béns Immobles. 

Informa que  es  durà  a  terme la  campanya nadalenca  Compra  a  ca  teva, 

compra  a  Maria,  que  el  Sr.  Joan  Andreu  elaborarà  unes  paperetes  que 

s’entregaran als comerços locals, els quals repartiran gratuïtament entre els 

seus clients per poder participar en diferents sortejos. El Sr. regidor Miquel 

Pons Ferriol esmenta que el sorteig més important serà la panera i dóna idees 

sobre altres coses que poden ser sortejades. 

Manifesta que, atesa la crisi sanitària, enguany no es durà a terme el sopar de 

Nadal amb el personal de la Corporació. Els membres de la Junta de Govern 

Local  deliberen  sobre  la  possibilitat  de  demanar  preu  de  paneres  amb 

productes locals per obsequiar al personal de la Corporació. 

- Per part del Sr. regidor Miquel Pons Ferriol:

Pregunta a la Secretària pels borsins per a la cobertura temporal de places de 

peons de Brigada i de Neteja, i per la concessió del quiosquet. També demana 

còpia del Plec de condicions i documentació concernent a la concessió del bar 

del Poliesportiu.  

Pregunta  al  Sr.  Batle  per  emprar  el  Pavelló  municipal  com  a  graderia, 

encarregar estudi al  Sr.  José Antonio Blanco un estudi sobre la capacitat,  i 

marcar les graderies. El Sr. Batle manifesta que és una tasca que encomanarà 

als  nous  treballadors  del  servei  de  Brigada  municipal.  Demana  per  les 

banquetes i el Sr. Batle esmenta que la zona està tancada al públic. La Sra. 

regidora  Catalina  Roig  Castelló  informa que  dissabte  passat  hi  havia  gent 

asseguda a aquestes.

Pregunta per la Taxa per emprar les instal·lacions esportives, com es reserven 

les pistes, a qui es paga la reserva i qui du el control dels pagaments. El Sr. 

Batle esmenta que es reserven trucant a les oficines municipals i paguen a 

través de transferència bancària, però que no es controlen els pagaments. El 

Sr.  regidor  Gabriel  Ferriol  Bergas opina que és  necessari  controlar  aquests 
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perquè,  quan governava el  Sr.  Guillem Jordà Bauzà no pagava tothom qui 

emprava les pistes. 

Pregunta si hi haurà presència policial els dissabtes i diumenges en la zona del 

Camp de futbol. El Sr. Batle esmenta que n’hi haurà sempre que juguin els 

amateurs, atesa l’afluència de vehicles. Pregunta si hi haurà un o dos agents 

de Policia Local. 

Pregunta  per  la  reforma  circulatòria.  El  Sr.  Bernat  esmenta  que  li  van 

proposant determinades modificacions, com fer unidireccional el carrer Escola 

de Nines,  però pensa que és més adient  realitzar una reforma circulatòria 

global,  que no anar fent modificacions.  Manifesta que a Llubí  l’han duta a 

terme,  emprant  una  subvenció,  a  través  d’una  empresa  externa 

especialitzada, i li sembla bona idea, perquè li agradaria que fora una reforma 

ben feta i ben assessorada. Els membres de la Junta de Govern Local deliberen 

sobre  aquest  assumpte  i  acorden  reunir-se  amb  el  Sr.  Pedro  Cuenca  i, 

posteriorment, amb la ciutadania. El Sr. Batle manifesta que les opinions de la 

ciutadania han de tenir-se en compte però que no poden ser vinculants, doncs 

han de tenir en compte el parer dels tècnics. El Sr. regidor Miquel Pons Ferriol 

esmenta que és necessària la reforma perquè hi ha bastants punts conflictius. 

Pregunta per la recollida selectiva de voluminosos. El Sr. Batle manifesta que 

va parlar amb els treballadors de la Brigada municipal i que li van comentar 

que el dia que els anava millor era els divendres. 

A col·lació, el Sr. Batle esmenta que resten dues neteges a tot el municipi i els 

membres de la Junta de Govern Local acorden dur-les a terme dins el mes de 

desembre de 2020. 

Tercer.- Precs i Preguntes.

No se’n formulen. 

I no havent-hi més assumptes que tractar i complint l’objecte de l’acte, el Sr. 

Batle aixeca la Sessió, sent les 22.55 hores, de la qual cosa com a Secretària 

en don fe.

Maria de la Salut, 23 de novembre de 2020
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